
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αποσαφήνιση χρηματοδότησης Δημοσίων Εκπαιδευτικών 

Ιδρυμάτων Καρδίτσας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προσφάτως, όπως ενημερωθήκαμε, προέκυψε ζήτημα στην τοπική κοινωνία 
Καρδίτσας, όσον αφορά την ένταξη Δημοσίων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων σε 
χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας. Συγκεκριμένα, τίθεται 
αναγκαία η αποσαφήνιση, για το εάν η Δημοτική Αρχή Καρδίτσας αποδέχτηκε την 
πρόσκληση του ΥΠ.ΟΙΚ. (κοινοποιήθηκε, κατά τα διαμειφθέντα, στις 18/5/2022) και 
προέβη σε όλες τις ενδεδειγμένες ενέργειες υποβάλλοντας ολοκληρωμένη πρόταση, 
προκειμένου το Πειραματικό Δημόσιο Ι.Ε.Κ., το οποίο συστεγάζεται με το 1ο ΕΠΑΛ, το 
1ο Εσπερινό ΕΠΑΛ και το 1ο Σχολικό Εργαστηριακό Κέντρο Καρδίτσας να ενταχθούν 
στο έργο «Ίδρυση και Ενίσχυση Θεματικών και Πειραματικών ΙΕΚ». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας αποσαφηνίσατε εάν έγινε από τη Δημοτική Αρχή Καρδίτσας 
αποδεκτή η πρόσκληση του ΥΠ.ΟΙΚ. της ένταξης στο έργο «Ίδρυση και Ενίσχυση 
Θεματικών και Πειραματικών ΙΕΚ» των προαναφερόμενων Δημοσίων Εκπαιδευτικών 
Ιδρυμάτων Καρδίτσας και σε ποιες ενέργειες επιπρόσθετα έχει προβεί; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
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